
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 

Dato: 27.09.2024 
 
 

Lundevejsskolen 

 

Kontakt 
Thomas Løwe Nyborg 

Skoleleder 
tny@horsholm.dk 

Direkte tlf. 4849 6461 
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Dagsorden 

1) Generel status fra skolelederen – hvad rører sig på skolen 

• Den nye medarbejder til Julies stilling er hoppet fra i sidste 
øjeblik. Vi har genopslået stillingen og ansat en fast vikar til at 
fylde Julies stilling ud indtil dec. 

• Der er enighed om at vi lukker for muligheden for at forældre 
selv kan melde eleverne syge i tabulex. Dette betyder at man 
som forældre skal skrive direkte til de voksne i klassen og 
fortælle at barnet er syg. 

a) Ombygning – færdig – rundvisning- 

• Thomas viser rundt i de nye lokaler. Der mangler kun 
småting, bl.a. noget med strømføring. Ledelsen er obs på 
dette og følger op. 

2) Ressourcer på skolen- jvf. mails til/fra politikere 

• Brian og Thomas orienterer om den proces der er gået 
forud for den mailudveksling, bestyrelsen har modtaget i 
dag. 

• Brian udarbejder et opfølgende brev på vores høringsvar, 
som skal sendes til BSU for at få dem til at tage stilling til 
bemandingen på skolen. 

 
 

3) Fællesforældremøde den 26/9 
Der var repræsentanter fra 9 elever. Ærgerligt at der ikke kom flere, 
men alt i alt, var det en god aften.  
a) Opsamling på input fra Café runden: 

   

 

Referat 
 
Sted: Lundevejsskolen kontoret på LUNDEVEJSSKOLEN 

 

Dato: Torsdag den 3. oktober 2024 kl. 17:00 – 19:00    
  
Deltagere: Peter Marius Alexander Harttung (Forældrerep.) 

Jacob Rudbeck (Forældrerep.) 
Louise Højbjerre (Næstformand.) 
Mira Louise Friis (Forældrerep.) 
Brian Nørby Thuesen (Formand) 
Thomas Nyborg (Skoleleder) 
Mai - Britt Andersen (Afd. Leder) 
Anders Jon Baldvinsson (Personalerep.) 
Bettina Mortensen (Personalerep.) 
 

Afbud:   
  
Emne: Skolebestyrelsesmøde 



 

 

  
Skolebestyrelsesmøde Dagsorden 
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Kommunikation: 
Der er et ønske om at vi arbejder videre med 
kommunikationsprincippet efter input ved mødet. 
Der ligger et kommunikationsprincip i forvejen. Thomas 
rundsender og Jacob og Mira kigger på det til næste gang. 
Bestyrelsen arbejder videre med dette næste gang. 
 
De sociale relationer: 

• Der var et ønske om mere socialt mellem eleverne. Der er 
forslag om flere sociale arrangementer.  

• Vi taler om muligheden for forældre der arrangerer 
arrangementer. Vi begynder med at afprøve det i hver 
enkelt klasse. 

• Der er forslag om en digital opslagstavle på Aula, hvor der 
kan laves opslag omkring sociale aktiviteter i kommunen.  

• Der kan afprøves at vi laver en form for åben kantine i 
madkundskabslokalet, hvor elever kan spise sammen på 
kryds og tværs af klasserne og dyrke det sociale på tværs i 
spisepausen. 

 
 
 

4) Tilbagemelding fra referencegruppemødet 
Thomas orienterer 
 

5) Forældretilfredsheds undersøgelse 
a) Hvordan bruger vi resultaterne 
b. Vi kan se hvordan de 4 Temaer der fylder i undersøgelsen, er 

temaer vi har besluttet at arbejde videre med. Ang. teamet ” støj i 
undervisningen” går vi videre med at inddrage personalets 
betragtninger for at undersøge om de opfatter det på samme 
måde som forældrene.” 
 
 

c. Budget 2025 – 2028 Bilag 1: 
Budgettet er gennemgået 
 
d. Lundevejsskolen principper og retningslinjer. Det videre arbejde 

 

• Vi starter med at arbejde med kommunikationsprincippet som 
det første. 

 
e. Evt. 
 


